

CHÂTEAU
LA GRÂCE DIEU DES PRIEURS
SAINT-ÉMILION GRAND CRU

by ART RUSSE



VIKTOR VASNETSOV

The Flying Carpet - 1880

Le Tapis Volant - 1880

100 cm x 200 cm

Oil on canvas

Huile sur toile

UK Viktor Vasnetsov was the first to find his inspiration in folk and mythological subjects, convinced that «fairy tales, songs of gesture, legends, dramas etc. reflect the people in their entirety, their appearances and aspirations, their past, their present and, who knows, perhaps their future. » Here Ivan Tsarevich returns on this flying carpet from his daring journey to the end of the world and brings back with him the magical firebird capable of fulfilling wishes.

FR Viktor Vasnetsov fut le premier à trouver son inspiration dans des sujets folkloriques et mythologiques, persuadé que « contes de fées, chansons de geste, légendes, drames etc. reflètent le peuple dans son intégralité, ses apparences et ses aspirations, son passé, son présent et, qui sait, son avenir ». Ici Ivan Tsarévitch revient sur ce tapis volant de son voyage audacieux au bout du monde et remporte avec lui l'oiseau de feu magique capable de réaliser des vœux.